
Zápisnica zo  zasadnutia Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku pri 

Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-Staré Mesto konaného dňa 16. 05. 2023 

o 16.12 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

2. Návrh zmeny rozpočtu na rok 2023  

3. Žiadosť o poskytnutie dotácie – SVB Park Angelinum 17, 18  

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie – Košický spevácky zbor učiteľov  

5. Žiadosť o poskytnutie dotácie – Bežecký klub člen ACTIVE LIFE KOŠICE  

6. Informácia o odpadovom hospodárstve  

7. Záver  

 

Na úvod predsedníčka Komisie finančnej, výstavby a verejného poriadku (ďalej             

len “komisia”) určila niekoľko organizačných pokynov. Zápisnice zo zasadnutí komisie        

budú vyhotovované do 5 pracovných dní. Prvým dňom je deň po zasadnutí komisie. Prvým 

bodom programu bude kontrola uznesení a informácii, ktoré sa zaviazal úrad predkladať. 

 

1/ Otvorenie a schválenie programu rokovania komisie  

Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková otvorila zasadnutie komisie. Z 8 členov 

komisie sa zasadnutia zúčastnili 6 členovia komisie.  

2/ Návrh zmeny rozpočtu na rok 2023 

 

a) Predsedníčka komisie privítala prítomných a udelila slovo starostovi I. Petrovčikovi,                        

ktorý predstavil návrh zmeny rozpočtu na rok 2023, kde zdôraznil problém financovania 

materských škôlok v správe mestskej časti Košice-Staré Mesto. Vedúca ekonomického 

oddelenia Z. Benčöová sumarizovala materiály navýšenia príjmovej a výdavkovej časti. 

Následne prebehla diskusia členov komisie o financovaní staromestských škôlok.  

 

 

 

Počas diskusie prvého bodu vstúpila do rokovacej miestnosti poslankyňa                                        

I. Faťolová (16.17 hod.). 

 

Uznesenie č. 1/16-05-2023 

Komisia finančná, výstavby a verejného poriadku pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti 

Košice-Staré Mesto, odporúča miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Košice-Staré Mesto 

prijať uznesenie o ponechaní si materských škôlok v zriaďovateľskej pôsobnosti. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6     Proti: 0     Zdržal sa: 1 

 

b) V nasledujúcej časti prebehla diskusia členov komisie o návrhu úprav jednotlivých 

položiek rozpočtu (viď prílohu č. 1). 

 



Počas tohto bodu neprebehlo hlasovanie. Rokovaciu miestnosť opustila poslankyňa             

R. Zolnaiová (17.54 hod.). 

 

3/ Žiadosť o poskytnutie dotácie – SVB Park Angelinum 17, 18  

 

 Vedúci oddelenia rozvoja a investícií O. Kovács oboznámil členov komisie                           

s obsahom žiadosti o poskytnutie dotácie. Predsedníčka komisie otvorila diskusiu. Bod bude 

prerokovaný na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

4/ Žiadosť o poskytnutie dotácie – Košický spevácky zbor učiteľov  

   

Bod bude prerokovaný na najbližšom zasadnutí komisie. 

  

5/ Žiadosť o poskytnutie dotácie – Bežecký klub člen ACTIVE LIFE KOŠICE  

  

Bod bude prerokovaný na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

6/ Informácia o odpadovom hospodárstve 

  

 Vedúci oddelenia rozvoja a investícií O. Kovács oboznámil členov komisie o možnosti 

realizácie nových typov kontajnerovísk, hlavne v lokalitách s problémom umiestnenia 

klasických zberných nádob alebo polo podzemných kontajnerovísk. Na najbližšej komisii 

poskytnúť ďalšie informácie po prerokovaní s KOSIT a.s.. 

 

7/ Záver 

  

 Predsedníčka komisie Ing. Eva Hulmečíková poďakovala za účasť. Najbližšie 

zasadnutie komisie sa uskutoční o 2 týždne 31. 05. 2023 /streda/ o 16.00 hod. Do programu 

zasadnutia komisie sa zaradí bod „Čistota“.  

 

  

V Košiciach dňa 16. 05. 2023 

Zapísala: 

Nikola Popovič  

 

     

                          Ing. Eva Hulmečíková, v. r.                                                                    

                        predseda komisie 

         


